

ISSN: 2164-5566 Volume 14, Number 4, December 2024

Hans 汉斯

# 生物过程

Bioprocess

Sheng Wu Guo Cheng

2024年12月14卷4期



ISSN: 2164-5566



<https://www.hanspub.org/journal/bp>

**TABLE OF CONTENTS****目 录****艾纳香 *BbCOMT* 基因克隆及生物信息学分析****Cloning and Bioinformatics Analysis of *BbCOMT* Gene in *Blumea balsamifera***

梁琳, 魏雅宁, 沙姗, 梁丽, 俞沙沙, 张世昕, 鞠志刚 ..... 175

**肺炎克雷伯菌的异质性耐药****Heterogeneous Resistance of *Klebsiella pneumoniae***

靳洋洋, 孔雪莲, 吴晓晗, 唐吉元昊, 黄颖 ..... 185

**跨越障碍: 利用基因编辑与生物工程技术优化癌症药物递送的策略与实践****Overcoming Barriers: Strategies and Practices for Optimizing Cancer Drug Delivery****Using Gene Editing and Biotechnology**

炼鑫淇 ..... 196

**烟草 *PILS6* 基因的生物信息学与表达模式分析****Bioinformatics Characteristics and Expression Pattern Analysis of *PILS6* Gene in*****Nicotiana tabacum L.***

殷爱萍, 李振, 刘翀, 谢雪梅, 王飞雁, 鲍亚宁 ..... 202

**肠道微生物与川崎病冠状动脉损伤关系研究进展****Research Progress on the Relationship between Gut Microbiota and Coronary****Artery Injury in Kawasaki Disease**

程榆林 ..... 210

**β-罗勒烯对烟草普通花叶病毒防控效果的研究****Research on the Control Effect of β-Ocimene on Tobacco Mosaic Virus**

曾维爱, 黄生林, 翟争光, 蔡海林, 周世民, 谢鹏飞, 李帆, 阮颖, 刘春林 ..... 218

**炎症性肠病发病机制的研究进展****Progress in Study on Pathogenesis of Inflammatory Bowel Disease**

张捷, 吴殿磊 ..... 225